



OLIVE OIL CATALOG

CATALOGUE
HUILE D'OLIVE



MACON
THE NOBLE LEGACY



Who we are ? Qui sommes-nous ?

SARAYA
Natural Products Tunisia

Saraya Natutal Products Tunisia is a Tunisian company producing and selling 100% Tunisian conventional and organic extra virgin olive oil worldwide. Established in Tunisia on May 2021, SNPT is located in El Fejja Neopark (La Manouba, Tunisia). Belonging to the Japanese SARAYA Group, SNPT shares the same vision and values as its parent company, creating products that sustain and improve health, the environment and sanitation worldwide.

At SNPT, we produce high quality conventional and organic olive oil by selecting the best partners in which we have built trusting, long lasting relationships to ensure the best quality of our olives and olive oil.

Perpetuating a 3000 years tradition, SNPT is committed to select for you the best olives from the large Tunisian terroir (essentially Chemlali and Chetoui), carefully handpick them by traditional methods, cold press them with mechanical processes only, store and bottle its golden juice under the most rigorous sanitary conditions in its fully-equipped facilities.

Magon Extra Virgin Olive Oil is a unique and authentic tasting experience providing wonderful fruitiness and freshness sensations and spreading from Tunisia the Mediterranean health and beauty breeze to the rest of the world.

Saraya Natutal Products Tunisia est une société tunisienne produisant et commercialisant de l'huile d'olive extra vierge conventionnelle et biologique 100% tunisienne dans le monde entier. Créée en Tunisie en mai 2021, SNPT est située au Technopole El Fejja (La Manouba, Tunisie).

Appartenant au groupe japonais SARAYA, SNPT partage la même vision et les mêmes valeurs que sa société-mère, créant des produits qui pérennisent et améliorent la santé, l'environnement et l'assainissement dans le monde.

Chez SNPT, nous produisons une huile d'olive conventionnelle et biologique de haute qualité en sélectionnant les meilleurs partenaires avec lesquels nous avons construit des relations de confiance et durables pour assurer la meilleure qualité de nos olives et de notre huile d'olive.

Perpétuant une tradition de 3000 ans, SNPT s'engage à sélectionner pour vous les meilleures olives du large terroir tunisien (essentiellement Chemlali et Chetoui), à les cueillir à la main avec soin selon des méthodes traditionnelles, à les presser à froid avec des procédés mécaniques uniquement, à stocker et conditionner son jus doré sous les conditions sanitaires les plus rigoureuses dans ses installations parfaitement équipées.

L'huile d'olive extra vierge Magon est une expérience dégustative unique et authentique procurant de merveilleuses sensations de fruité et de fraîcheur et répandant de la Tunisie la brise méditerranéenne de santé et de beauté au reste du monde.

Magon the Carthaginian | 1 Magon le Carthaginois

Tunisia, a Mediterranean country, is known for the unique taste of its olive oil. This land has given humanity one of the greatest theoreticians in agriculture, MAGON.

Magon was a Carthaginian scholar who wrote important books on agriculture. His agricultural encyclopedia in 28 books would have been translated from Punic into Latin and Greek.

He experimented and perfected certain disciplines such as viticulture, vinification, beekeeping and breeding. Magon is the father of agronomy. He was probably the greatest agronomist of the Hellenistic era.

La Tunisie, pays méditerranéen par excellence, est reconnue par le goût unique de son huile d'olive. Cette terre a donné à l'humanité l'un des plus grands théoriciens en agriculture, MAGON.

Magon était un érudit carthaginois qui rédigea d'importants livres sur l'agriculture. Son encyclopédie agricole en 28 livres aurait été traduite du punique en latin et grec.

Il a expérimenté et perfectionné certaines disciplines comme la viticulture, la vinification, l'apiculture ou encore l'élevage.

Magon est le père de l'agronomie. Il est probablement le plus grand agronome de l'ère hellénistique.



2 | Extra Virgin Olive Oil Huile D'olive Vierge Extra



Sizes Formats	8.5 FL. oz 250mL	16.9 FL. oz 500mL	25.4 FL. oz 750mL	33.8 FL. oz 1L
Units / Case Unités / Carton	12	6	6	6
Case Gross Weight Poids Brut du Carton	6,300kg	5,600kg	7,400kg	9,600kg
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 80	224	216	174	125
Units / Pallet Unités / Palette 120 x 80	2688	1296	1044	750
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	280	270	192	150
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	3360	1620	1152	900
Container Contenant	Marasca Glass Bottle Bouteille en Verre Marasca	Marasca Glass Bottle Bouteille en Verre Marasca	Marasca Glass Bottle Bouteille en Verre Marasca	Marasca Glass Bottle Bouteille en Verre Marasca



101.4 FL. oz
3L

4

13,600kg

72

288

90

360

Metallic Tin
Bidon Métallique



169 FL. oz
5L

4

20,400kg

55

220

60

240

Metallic Tin
Bidon Métallique



MAGON extra virgin olive oil is obtained from tripe Chemlali olives, a variety with a fine taste and a soft and creamy texture, offering a very pleasant light fruitiness with notes of sweet almond.

Ideal for seasoning your salads and accompanying your fish, cooked vegetables and chocolate pastries.

L'huile d'olive extra vierge MAGON est obtenue à partir d'olives mûres Chemlali, une variété au goût fin et à la texture douce et onctueuse, offrant un fruité léger très agréable avec des notes d'amande douce.

Idéale pour l'assaisonnement de vos salades et l'accompagnement de vos poissons, légumes cuits et pâtisseries chocolatées.

4 | Premium Extra Virgin Olive Oil Huile D'olive Vierge Extra Premium



Sizes Formats	8.5 FL. oz 250mL	16.9 FL. oz 500mL	25.4 FL. oz 750mL	33.8 FL. oz 1L
Units / Case Unités / Carton	12	6	6	6
Case Gross Weight Poids Brut du Carton	6,400kg	5,200kg	7,100kg	9,600kg
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 80	140	168	112	96
Units / Pallet Unités / Palette 120 x 80	1680	1008	672	576
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	160	224	140	120
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	1920	1344	840	720
Container Contenant	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio

MAGON Premium extra virgin olive oil is obtained from Chetoui olives, a variety with exceptional intense fruity aromas with pronounced notes of bitterness and spiciness in perfect harmony.

Ideal for seasoning your green or cooked salads and as an accompaniment to your grills and pasta.

L'huile d'olive extra vierge Premium MAGON est obtenue à partir d'olives Chetoui, une variété aux arômes exceptionnels fruités intenses avec des notes prononcées d'amertume et de piquant en parfaite harmonie. Idéale pour l'assaisonnement de vos salades vertes ou cuisinées et l'accompagnement de vos grillades et pâtes.



6 | Chemlali Organic Extra Virgin Olive Oil Huile D'olive Vierge Extra Bio Chemlali



Sizes Formats	8.5 FL. oz 100mL	8.5 FL. oz 250mL	16.9 FL. oz 500mL	25.4 FL. oz 750mL
Units / Case Unités / Carton	12	12	6	6
Case Gross Weight Poids Brut du Carton	3,000kg	6,400kg	5,200kg	7,100kg
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 80	312	140	168	112
Units / Pallet Unités / Palette 120 x 80	3744	1680	1008	672
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	372	160	224	140
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	4464	1920	1344	840
Container Contenant	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio



33.8 FL. oz
1L

6

9,600kg

96

576

120

720

Biolio Glass Bottle
Bouteille en Verre Biolio



MAGON Chemlali organic extra virgin olive oil is a superior category olive from organic farming, certified "ORGANIC" by ECOCERT. Chemlali olives are handpicked at full maturity and cold pressed by purely mechanical processes to preserve all their sweetness and aromatic richness.

Ideal for seasoning your salads and accompanying your fish, cooked vegetables and italian pasta.

L'huile d'olive vierge extra biologique Chemlali MAGON est une huile d'olive de catégorie supérieure issue de l'agriculture Biologique, certifiée «BIO» par ECOCERT. Les olives Chemlali sont récoltées à la main à pleine maturité et pressées à froid par des procédés purement mécaniques pour préserver toute leur douceur et leur richesse aromatique.

Idéale pour l'assaisonnement de vos salades et l'accompagnement de vos poissons, légumes cuits et pâtes italiennes.

8 | Chetoui Organic Extra Virgin Olive Oil Huile D'olive Vierge Extra Bio Chetoui



Sizes Formats	8.5 FL. oz 100mL	8.5 FL. oz 250mL	16.9 FL. oz 500mL	25.4 FL. oz 750mL
Units / Case Unités / Carton	12	12	6	6
Case Gross Weight Poids Brut du Carton	3,000kg	6,400kg	5,200kg	7,100kg
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 80	312	140	168	112
Units / Pallet Unités / Palette 120 x 80	3744	1680	1008	672
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	372	160	224	140
Cases / Pallet Cartons / Palettes 120 x 100	4464	1920	1344	840
Container Contenant	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio	Biolio Glass Bottle Bouteille en Verre Biolio



33.8 FL. oz
1L

6

9,600kg

96

576

120

720

Biolio Glass Bottle
Bouteille en Verre Biolio



MAGON Chetoui organic extra virgin olive oil is a robust oil with intense fruitiness, characterized by a pronounced bitterness and spiciness as well as a fiery taste that remains in the mouth, dominated by scents of olive leaves, aromatic plants and herbs. It is known for its high content of polyphenols, which gives it a high level of antioxidants. Ideal for the seasoning excellently of grilled fish and meat, salads and pasta.

L'huile d'olive vierge extra Bio Chetoui MAGON est une huile robuste au fruité intense, caractérisée par une amertume et un piquant prononcés ainsi qu'un goût ardent qui reste en bouche, dominé par des senteurs de feuilles d'olives, de plantes aromatiques et d'herbes. Elle est reconnue pour sa teneur élevée en polyphénols, qui lui confère à un taux élevé d'antioxydants.

Idéale pour l'assaisonnement par excellence des grillades de poissons et viandes, des salades et des pâtes.

Contact Us:
Contactez-nous:

SARAYA
Natural Products Tunisia

📍 Pôle Industrielle Neo park El Fejja,
1153 - Mornaguia

✉ E-mail: saraya.maroua@gmail.com

☎ (+216) 29 912 086



MAÇON
THE NOBLE LEGACY